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ZAPISNIK 

13. redne seje Sveta javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki 

 
13. seja sveta zavoda je potekala v četrtek, 29. 9. 2022 ob 19.00 uri, v sejni sobi v Hiši mladih. 

Prisotni člani sveta zavoda: Rajko Pirnat – predsednik Sveta JZ MC ŠoP, Boža Polak, Zoja Lešnik, Jožef Stakne, 
Konrad Steblovnik, Urban Hrastnik in Marjanca Rogel Peršič, ki se je pridružila pri prvi točki dnevnega reda.  

Opravičeno odsotni člani sveta zavoda: Andreja Krajnc, Amadeja Koren.   

Ostali prisotni: Mirjam Povh – direktorica JZ MC ŠoP. 

Ostali opravičeno odsotni: Janko Kopušar – župan občine Šmartno ob Paki. 

Predsednik je v uvodu pozdravil vse prisotne člane sveta zavoda in ostale. Na seji je bilo prisotnih sedem članov 
sveta zavoda, s čimer je bil svet sklepčen. Predsednik je za sejo predlagal naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 12. redne seje, 

2. Potrditev predloga Cenika uporabe prostorov v JZ MC Šmartno ob Paki, 

3. Seznanitev s potekom mandata direktorice JZ MC Šmartno ob Paki 

4. Začetek postopkov za imenovanje direktorja/direktorice JZ MC Šmartno ob Paki, 

5. Razno.  

Dnevni red 13. redne seje je bil s sedmimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno sprejet.  

SKLEP 1/13: Sprejme se predlagani dnevni red 13. redne seje Sveta JZ MC ŠoP. 

 

1. točka dnevnega reda: Potrditev zapisnika 12. redne seje 

Predsednik povabi prisotne člane sveta zavoda k debati o zapisniku 12. redne seje. Ker debate ni bilo, predlaga 
glasovanje.  

Zapisnik 12. redne seje je bil s sedmimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno potrjen. 

SKLEP 2/13: Zapisnik 12. redne seje Sveta JZ MC ŠoP se potrdi. 

 

2. točka dnevnega reda: Potrditev predloga Cenika uporabe prostorov v JZ MC Šmartno ob Paki 
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Predsednik preda besedo direktorici, da predstavi predlog Cenika uporabe prostorov v JZ MC Šmartno ob Paki. 
Direktorica v uvodu predstavi dejstvo, da se pravzaprav čisto vse draži, predvsem pa energenti, ki so eden 
največjih stroškov JZ MC Šmartno ob Paki. Poleg tega pa je seveda potrebno prostore in opremo tudi vzdrževati 
oziroma dotrajano nadomestiti. Največji dvig cen je zaznati pri energiji, čistilih in nadomestnih delih tehnične 
opreme. Torej je bilo neizbežno zvišati cene uporabe. Pove tudi, da je veljavni cenik enak že od leta 2017. Potem 
na kratko povzame vse postavke cenika in jih obrazloži.  

Gospod Stakne vpraša, če morda direktorica ve kakšen je prihodek od uporabe prostorov? 

Direktorica pojasni, da so natančni podatki v zaključnih računih a po spominu lahko reče, da je v letih, ko ni bilo 
omejitev lahko bilo tudi za približno 5.000 € prihodkov z naslova oddajanja prostorov. Gre za vse vrste uporabe.  

Gospod Steblovnik je vprašal ali se kje oglašuje, da je mogoče najeti prostore za zasebne dogodke.  

Direktorica mu pojasni, da zavod plačuje za promocijo preko vtičnikov na spletnih straneh oziroma pri iskalnikih s 
ključnimi besedami. Poleg tega je zavod oblikoval tudi Facebook stran TICa, kjer se obvešča o možnostih najema 
prostorov v MC Šmartno ob Paki 

Steblovnik predlaga, da se za promocijo uporabi tudi možnost oglaševanja v občinskem glasilu ŠOP, ki ga izdaja 
prav MC Šmartno ob Paki. 

Ideji pritrdi tudi gospod Pirnat, prav tako direktorica, ki pove, da se vsi podatki o prostorih nahajajo na spletni 
strani zavoda. Pojasni tudi, da je prodaja nočitev preko spletne strani Booking za prostore, ki so v MCju, 
zapleteno, saj bi bilo potrebno cene vsaj sezonsko prilagajati in oddajati celotne prostore in ne ležišč, kot je temu 
to sedaj, a je to način oddaje v hostlih ter dobro preverjena praksa v Šmartnem ob Paki, ki ni ravno zelo iskan 
turistični kraj.  

Gospod Hrastnik pojasni, da poleg nove Facebook strani za TIC zavod ureja tudi svojo spletno stran, v delu za 
turizem tudi občinsko in občinski Facebook, kar pravzaprav omogoča, da se ena objava ali promocija hkrati pojavi 
na vsaj štirih medijih. Gospodu Steblovniku predlaga, da se te strani povežejo tudi s facebook stranjo 
upokojenskega društva, da se vse novice še večkrat pojavijo in delijo. 

Gospa Peršič pove, d se ji predlagan cenik ne zdi prijazen. Sicer se zaveda, da se vse draži in da se cenik že več let 
ni spremenil. Zmoti jo tudi dejstvo, da je potrebno povzročene odpadke po najemu odpeljati. Poudari, da je 
dodatno zaračunavanje sanitarij za uporabo prostora neprimerno, saj mora to spadati k sami uporabi. Poleg tega 
pa se sprašuje ali potencialnih uporabnikov s povišanimi cenami ne bomo odgnali in s tem dosegli manj 
prihodkov, kot bi jih s tem, če zadržimo cene. Pove pa, da ve, da občani kar dobro poznajo možnost najema 
prostorov. Povzame, da jo najbolj moti, da je potrebno smeti za seboj odpeljati. 

Gospa Polak pojasni, da je to (odvoz svojih smeti) pravzaprav redna praksa in da je potrebno na vseh dogodkih 
poleg tega tudi strogo ločevati odpadke. 

Direktorica pojasni, da se odpadki, ki se ločeno zberejo lahko oddajo v posode za smeti, ki so last zavoda, a žal je 
na takšnih zabavah zelo težko ločevati odpadke, zato je v pogodbi zapisano, da ločene odpadke lahko odložijo v 
posode zavoda, ki so za posamezne ločene fragmente namenjene, mešane odpadke pa morajo odpeljati. Za 
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uporabi sanitarij pa je seveda zajeto v ceno uporaba, ki je bila tudi do sedaj, torej v hiši mladih, kar pa zadostuje 
za manjše družbe. Ko gre za večje dogodke sta dve stranišči premalo in sanitarni objekt, ki je bil zgrajen v sklopu 
projekta je pridobitev, ki ima ločene sanitarije in dodatno tudi invalidsko stranišče. Resnici na ljubo je 
vzdrževanje tega precej zahtevno in posledično tudi dražje. 

Peršičeva se zahvali za razlago in vpraša kako pa je z interesom za najem, čeprav se zaveda, da zadnji dve leti ne 
moreta biti merilo.  

Povhova je pojasni da je ravno včeraj prišla podpisati pogodbo gospa, ki se je odkrito začudila, da že prej niso bile 
povišane cene, saj redno koristijo dvorano Marof za zasebne dogodke in vedo, da je že vrsto let cena enaka.  

Predsednik sveta zavoda, gospod Pirnat vpraša gospo Polak, ki je predsednica Turističnega društva, ki organizira 
veliko dogodkov in tudi veliko gostujejo, kakšne izkušnje pa imajo oni z zbiranjem, odlaganjem in odnašanjem 
odpadkov. 

Polakova pojasni, da je pri odpadkih vedno tako, da jih je treba skrbno ločevati in tudi odpeljati in da se njej ta 
pogoj zdi razumen in potreben, saj predstavlja dodaten strošek, ki se ga ne da vnaprej opredeliti. 

Gospod Steblovnik pove, da se strinja s tem, da je potrebno odpeljati smeti, prav tako meni tudi gospod Pirnat. 

Glede čiščenja direktorica pojasni, da je cena določena ločeno, saj so tudi najemniki, ki se odločijo tako znižati 
ceno, da sami počistijo. S tem je seveda poznano, da je čistoča za ljudi zelo različno vzeta, a imajo v zavodu tudi 
dobre izkušnje. Nazadnje so se zelo izkazali kot najemniki v Kmetijski zadrugi. 

Predsednik sveta zavoda, gospod Pirnat je vprašal, kaj pomeni v smislu prihodkov, če se za vzorec vzame najeme 
preteklega leta s temi povišanimi cenami. 

Direktorica pojasni da je to sedaj praktično nemogoče, saj so stroški iz dneva v dan višji in odvisni tudi od 
zunanjih temperatur. 

Gospod Steblovnik predlaga, da se glede možnosti najema obvesti tudi gospodarske subjekte. 

 

Predlog Cenika uporabe prostorov v JZ MC Šmartno ob Paki je bil potrjen s sedmimi glasovi ZA, PROTI ni bil 
nihče, soglasno potrjen. 

SKLEP 3/13: Potrdi se predlog Cenika uporabe prostorov v JZ MC Šmartno ob Paki 

 

3. točka dnevnega reda: Seznanitev s potekom mandata direktorice JZ MC Šmartno ob Paki 

Predsednik sveta zavoda pove, da direktorici v prihodnjem letu poteče mandat in preda besedo direktorici. 

Direktorica seznani vse prisotne, da ji petletni mandat poteče prihodnje leto 1. februarja.  
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Gospod Pirnat opozori, da s 30. 9. 2022 zaključuje svoje delo tudi Urban Hrastnik, ki je kot predstavnik 
zaposlenih zavoda član Sveta zavoda. V sled tega je že opozoril direktorico, da je potrebno imenovati novega 
člana sveta zavoda. 

Direktorica potrdi, da sta s predsednikom Sveta zavoda govorila o tem in da so že izvolili naslednjo predstavnico 
zaposlenih v Svet zavoda, ki nastopi nadomestni mandat, ko gospod Hrastnik zaključi svojo zaposlitev v 
Mladinskem centru Šmartno ob Paki. 

Predsednik Sveta zavoda predlaga ugotovitveni sklep: 

Kolektiv JZ MC Šmartno ob Paki je izvolil naslednjo predstavnico zaposlenih v Svet zavoda. Z nadomestnim 
mandatom nastopi po odhodu oziroma prekinitvi zaposlitve dosedanjega člana Sveta zavoda. 

Vsi prisotni člani Sveta zavoda se s sklepom strinjajo. 

Seznanitev s potekom mandata direktorice je bila potrjena s sedmimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno 
potrjeno. 

SKLEP 4/13: Seznanitev s potekom mandata direktorice se potrdi. 

 

4. točka dnevnega reda: Začetek postopkov za imenovanje direktorja/direktorice JZ MC Šmartno ob Paki 

Predsednik Sveta zavoda, gospod Pirnat pove, da se je v začetku poletja dobil z županom, kjer je bila pri 
postopkih imenovanja direktorja zagotovljena strokovna pomoč, v kolikor bo potrebna. Prav tako je govoril o 
začetku postopkov za imenovanje z gospo Peršič, ki je bila predsednica Sveta zavoda ob prejšnjem imenovanju in 
z aktualno direktorico zavoda. Pridobil je podatke o poteku imenovanja, ki se v predpisih ni spremenil. Pridobil je 
tudi besedilo prejšnjega razpisa in rokovnik oziroma način dela komisije, ki je bila imenovana. Glede na datum 
poteka mandata predlaga, da se postopki pričnejo takoj, saj je že mesec november volilni mesec, kar sicer ne 
sme vplivati na potek imenovanja in delo Sveta zavoda.  

Gospod Steblovnik vpraša kaj zajema te postopke, ki jih mora speljati zavod in ko mu gospod Pirnat pojasni, da 
gre v bistvu za razpis, vpraša kje ga je potrebno objaviti. 

Gospa Peršič pojasni, da je KVIAZ, komisija pri Občinskem svetu Občine Šmartno ob Paki, določil, da je razpis 
potrebno objaviti še v kakšnem drugem mediju, kot le na spletni strani in zavodu za zaposlovanje, v javnem 
časopisu in da mora biti rok za prijavo najmanj 15 dni. 

Gospod Steblovnik vpraša kje je zapisno kaj vse mora vsebovati razpis. 

Gospa Peršič mu pojasni, da so osnovni pogoji določeni v Odloku, oziroma statutu. Glede na poslovnik še pojasni, 
da je potrebno sprejeti sklep ali se bo ustanovila komisija in da je potrebno določiti tudi rokovnik. 

Gospod Pirnat povzame, da je potrebno sprejeti najprej odločitev o vsebini razpisa in potem o tem, ali se 
ustanovi komisija, saj pri vseh vmesnih fazah, ki se tičejo razpisa ni potrebno, da se sestaja vseh 9 članov Sveta 
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zavoda. Ker je že pri prejšnjem imenovanju bila komisija sestavljena iz 5tih članov, predlaga tako številčno 
sestavo tudi tokrat. Predsednik predlaga, da se tudi komisijo sestavi iz različnih interesnih sfer. 

Gospod Steblovnik poudari, da je potrebno da so v komisiji ljudje z izkušnjami s tega področja. 

Glede na to, predsednik prosi gospo Peršič, če bi bila članica, predlaga tudi gospo Polak, ki je že bila v komisiji, 
sam bo sodeloval, ker je seveda predsednik. 

Gospod Stakne pove, da v tej komisiji ne bi sodeloval in predlaga, da se vključi koga od mlajših članov.  

Gospod Hrastnik izpostavi, da bi bilo pomembno, da sodeluje nekdo od zaposlenih in ker je ta v tem primeru 
lahko le odsotna gospa Koren, se ponudi, da jo pokliče za soglasje. 

Od preostalih prisotnih mlajših članov sveta zavoda je še Zoja Lešnik.  

Predsednik predstavi pomislek ali bi lahko predstavnik zaposlenih kakorkoli vplival na potek imenovanja 
direktorja. 

Direktorica, Mirjam Povh pojasni, da komisija le pregleda prispele vloge, poslane priloge in se odloči ali 
posamezni kandidat izpolnjuje razpisne pogoje. Torej nihče v komisiji ne more vplivati na potek imenovanja 
oziroma ima večji vpliv kot en glas pri končnem glasovanju. Tako predstavnik zaposlenih ali nekdo drug iz Sveta 
zavoda. 

Medtem je gospod Hrastnik sporočil, da je gospa Koren dala soglasje k imenovanju v komisijo. 

S tem gospod predsednik ugotavlja, da manjka le še peti član. 

Gospa Lešnik pove, da pravzaprav na nek način lahko zastopa tudi mlade, saj je v resnici mlada poleg tega da jo 
je v svet predlagala Občina, tudi aktivno deluje v Društvu prijateljev mladine v Šmartnem ob Paki. 

Predsednik predlaga komisijo v sestavi: 

1. Marjanca Rogel Peršič, 

2. Boža Polak, 

3. Rajko Pirnat, 

4. Amadeja Koren in 

5. Zoja Lešnik. 

Gospod Steblovnik vpraša v kakšnih časovnih okvirih se b sestajala komisija in kako bo delovala. 

Gospa Peršič pojasni, da je potrebno sprejeti časovnico o tem kdaj se objavi, kdaj se najkasneje oddajo prijave, 
kdaj se pregledajo in ovrednotijo in se morebitne nepopolne vloge oziroma vlagatelje pozove k dopolnitvam. 
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Zatem pa predsednik razloži, da je delo komisije vse kar je naštela gospa Peršič, da se na koncu pridobi le vse 
popolne vloge, ki izpolnjujejo pogoje in so priložili vse potrebna dokazila. Ti kandidati pa se bodo predstavili 
celotnemu svetu in morda še komu na javni predstavitvi. O samem imenovanju odloča celoten Svet zavoda, torej 
vseh devet članov. 

Gospa Polak opozori, da je v samem postopku potrebno biti zelo pazljiv in prav vse postopke zapisovati, da bodo 
transparentni in pregledni. S tem se prepreči, da bi postopek »padel«. 

Tudi gospod Stakne potrdi, da je to potrebno in pove, da so ravno zaradi tega vsi prejšnji postopki bili ustrezni in 
uspešni. 

Gospod Pirnat predlaga, da je predsednica komisije gospa Peršič, gospa Peršič pa predlaga, da ima namestnico in 
za to vlogo prosi gospo Polak. Obe se s tem strinjata.  

Pri vpogledu v poslovnik se ugotovi, da je predpisano, da sem mora sklep o začetku postopka imenovanja 
sprejeti 6 mesecev pred potekom mandata. Ker je ta rok že prekoračen, gospa Peršič prosi, če se lahko pri pravni 
službi na občini pridobi mnenje ali lahko zaradi tega kdo ugovarja, da je postopek neveljaven. 

Predsednik telefonsko pokliče pravnico Občine Šmartno ob Paki, ki pojasni, da ta rok nima vpliva na samo 
veljavnost, saj bi potem sama prekoračitev pomenila, da dejansko direktorja ni več mogoče imenovati in je torej 
rok le intrukcijski, torej informativne narave. 

Glede na pridobljeno informacijo predsednik predlaga, da se oblikuje tudi besedilo razpisa, kot je v nadaljnjem 
besedilu poslovnika predvideno za postopek. 

Gospod Steblovnik predlaga, da se kar takoj oblikuje besedilo razpisa, ker je potrebno postopke čim prej izpeljati 
in vpraša kateri pogoji so predpisani. 

Direktorica pojasni, da se predpisani pogoji iz Statuta prepišejo v prvi del, pogoji, ki pa niso predpisani, a so 
potrebni, se dodajo kot tisti, ki določajo prednost pri izbiri. Torej imajo kandidati, ki izpolnjujejo poleg obveznih 
pogojev iz Statuta, še dodatno določene pogoje, prednost pri izbiri. 

Gospod Stakne vpraša, če je mogoče v primeru, da se pri postopkih imenovanja zgodi, da se ne izteče v 
predvidenih rokih, imenovati vršilca dolžnosti. Pogoj za imenovanje je namreč soglasje občinskega sveta, ki se bo 
ravno v vmesnem času spremenil. 

Direktorica potrdi, da je to možna rešitev. 

Gospod Steblovnik predlaga da se preučijo možnosti in pogoji za imenovanja vršilca dolžnosti, a predsednik sveta 
to možnost zaenkrat zavrne, češ, da se bo sedaj naredilo vse, da se ostane v rokih. 

Gospa Polak predlaga natančen rokovnik o poteku postopka, iz katerega bo razvidno v katerem času je mogoče 
izpeljati postopek.  

Gospod Steblovnik predlaga, da se sestavi besedilo razpisa in se pri tem opre na besedilo, ki je bilo objavljeno 
leta 2017. 
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Gospa Peršič se strinja s predlogom in predlaga, da se pogoj tujega jezika in računalniškega znanja prenese v 
razdelek, kjer gre za pogoje, ki prinaša prednost pri izbiri. 

Gospod Pirnat predlaga, da se doda tudi besedilo, kjer imajo prednost tisti, ki so že bili zaposleni na vodilnih 
delovnih mestih in da se pojasni kako se dokazuje aktivno znanje slovenskega jezika in znanje tujega jezika. 

Direktorica pove, da se to dokazuj s spričevalom zaključene srednješolske izobrazbe in dodiplomskega študija. 

Predsednik predlaga, da se oblikuje besedilo razpisa in glede na to se sklene sklep. 

Predlaga se besedilo razpisa, ki ga prebere: 

Svet Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki na podlagi 32. in 35. člena Zakona o zavodih (Uradni list RS, št. 12/91, 8/96 , 
36/00 – ZPDZC in 127/06 – ZJZP), 15. člena Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ( Uradni vestnik Mestne 
občine Velenje, št. 29/2014) ter 16. člena Statuta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki z dne 24.10.2014 ter sklepa 13. 
seje sveta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki z dne 29. 9. 2022 

objavlja javni razpis za imenovanje na položaj 

direktorja Javnega zavoda 

Mladinski center Šmartno ob Paki 

Z izbranim kandidatom bo sklenjena pogodba o delu za 5 letni mandat. Naloge na delovnem mestu direktorja se 
opravljajo na sedežu Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, Šmartno ob Paki 13. 

Kandidati, ki se bodo prijavili na prosto delovno mesto, morajo poleg splošnih pogojev: 
- da so državljani Republike Slovenije; 
- da niso bili pravnomočno obsojeni zaradi naklepnega kaznivega dejanja, ki se preganja po uradni dolžnosti ali 
na nepogojno kazen zapora v trajanju več kot 6 mesecev; 
- da zoper njih ni vložena pravnomočna obtožnica zaradi naklepnega kaznivega dejanja, ki se preganja po uradni 
dolžnosti. 
izpolnjevati še naslednje pogoje: 
- da imajo najmanj visokošolsko izobrazbo oz. izobrazbo 1. bolonjske stopnje; 
- da ima najmanj 5 let delovnih izkušenj na podobnih delih; 
- da izkaže strokovno poznavanje področja dela zavoda; 
- da aktivno obvlada slovenski jezik; 
- da ima ustrezne komunikativne, organizacijske in vodstvene sposobnosti. 
Kandidati, ki izpolnjujejo naslednje pogoje, bodo imeli prednost pri izbiri: 
- da izkaže izkušnje na vodstvenih oziroma vodilnih delovnih mestih; 
- da izkazuje poznavanje vsaj enega od dveh mednarodno uveljavljenih jezikov in sicer angleščino ali nemščino; 
- da izkazuje znanje računalništva s področja urejanja besedil, dela s preglednicami, bazami podatkov, 
predstavitvami, internetom in e-pošto. 
Kandidati za direktorja morajo k prijavi na razpis priložiti: 
- program dela in razvojno vizijo delovanja zavoda za naslednje mandatno obdobje; 
- življenjepis, iz katerega bo razvidno izpolnjevanje pogojev; 
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- pisno izjavo o izpolnjevanju splošnih pogojev in pooblastilo, da kandidat dovoljuje Svetu javnega zavoda 
Mladinski center Šmartno ob Paki pridobivanje podatkov o izpolnjevanju navedenih splošnih pogojev iz uradnih 
evidenc ali namesto tega potrdilo o nekaznovanosti ter potrdilo, da zoper kandidata ni vložena obtožnica; 
- kopijo listine oziroma potrdila o doseženi izobrazbi, iz katere morajo biti razvidna vrsta študijskega programa in 
smer izobrazbe ter leto in ustanova, na kateri je bila izobrazba pridobljena; 
- dokazilo o delovni dobi – izpis o obdobjih zavarovanja; 
- opis zahtevanih delovnih izkušenj (opis mora vsebovati navedbo delodajalca oziroma druge fizične ali pravne 
osebe, za katero je kandidat opravljal delo, datum začetka in konca opravljanja dela ter opis dela); 
- izjavo o znanju slovenskega jezika na visoki ravni; 
- izjavo kandidata, da je državljan Republike Slovenije. 
Šteje se, da ima kandidat ustrezno raven potrebnega znanja slovenščine, če je izobrazbo sedme stopnje dosegel 
na slovenski šoli. Kandidati, ki nimajo končane ustrezne slovenske šole, potrebno znanje slovenščine dokazujejo s 
posebnim potrdilom uradno pooblaščene izobraževalne ustanove o uspešno opravljenem preizkusu znanja 
slovenščine po javno veljavnem izobraževalnem programu ustrezne stopnje v Republiki Sloveniji. Pri tem se šteje, 
da visoko raven aktivnega znanja slovenščine obvlada, kdor je uspešno opravil preizkus po izobraževalnem 
programu za slovensko gimnazijo oziroma tej ustrezno štiriletno srednjo šolo. 

Šteje se, da ima kandidat znanje tujega jezika, če je uspešno zaključil srednje strokovno- tehnično ali splošno 
izobraževanje, ki vključujejo štiri leta tujega jezika ali opravljen izpit iz tujega jezika v sklopu dodiplomskega ali 
podiplomskega študija 

Direktorja imenuje svet Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki s soglasjem ustanoviteljice. Mandat 
sedanji direktorici poteče 1. februarja 2023. Direktor bo po potrebi opravljal tudi dela programskega vodje 
zavoda. 

Kandidati morajo prijavo z dokazili o izpolnjevanju razpisnih pogojev poslati priporočeno v zaprti ovojnici 
najkasneje do 24. 10. 2022 na naslov: Svet Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, Šmartno ob Paki 
13, 3327 Šmartno ob Paki s pripisom: »ne odpiraj –prijava na javni razpis za imenovanje direktorja/direktorice«. 

Nepravočasne prijave ne bodo uvrščene v izbirni postopek. S kandidati, ki bodo izpolnjevali pogoje in bodo 
uvrščeni v ožji izbor, se lahko opravi informativni razgovor s predstavitvijo. 

Izbrani kandidat bo sklenil pogodbo o delu za čas trajanja mandata. Prijavljeni kandidati bodo o izbiri ali neizbiri 
obveščeni v zakonitem roku po objavi javnega razpisa. V kolikor nihče od kandidatov ne bo izbran, se javni razpis 
ponovi. Vse informacije o izvedbi javnega razpisa se lahko pridobijo na Svetu Javnega zavoda Mladinski center 
Šmartno ob Paki, Šmartno ob Paki 13, 3327 Šmartno ob Paki in na elektronskem naslovu pisarna@mcsop.si. 

V tem razpisu uporabljeni izrazi, ki se nanašajo na osebe in so zapisani v moški slovnični obliki, so uporabljeni kot 
nevtralni za ženski in moški spol. 

Predsednik Sveta zavoda JZ MC Šmartno ob Paki 

Rajko Pirnat 
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Gospa Polak predlaga, da se oblikuje in sprejme tudi časovnica. 

Predlaga se časovnica: 

Objava razpisa na Zavodu za zaposlovanje : 05. 10. 2022 (rok prične teči naslednji dan); 
06. 10. 2022 objava oziroma obvestilo o razpisu v Našem času; 
24. 10. 2022 zadnji dan, ko kandidati lahko oddajo vloge (ta datum se vpiše tudi v razpis); 
27. 10. 2022 pregled vlog in poziv dopolnitvam, če bo potrebno; 
2. 11. 2022 pisno obveščanje o morebitnih dopolnitvah; 
21. 11. 2022 pregled vseh vlog in vabilo kandidatom, ki izpolnjujejo pogoje na predstavitev; 
V prvi polovici decembra razgovori oziroma predstavitve kandidatov. 
 

Začetek postopkov za imenovanje direktorja/direktorice JZ MC Šmartno ob Paki s sklepom bil s sedmimi glasovi 
ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno potrjen. 

SKLEP 5/13  1. Svet zavoda začel s postopki za imenovanje direktorja—direktorice. 

         2. Svet zavoda je določil vsebino razpisa. 

         3. Razpis svet zavoda obvezno objavi v sredstvih javnega obveščanja. 

         4. Svet zavoda imenuje tudi posebno komisijo, ki je sestavljena iz petih članov. 

         5. Predsednica komisije je Marjanca Rogel Peršič in njena namestnica Boža Polak. 

         6. Sprejme se rokovnik za delovanje imenovane komisije. 

           7. Razpis se objavi na Zavodu za zaposlovanju, na spletni strani Občine Šmartno ob Paki, spletni 
strani MC Šmartno ob Paki in v Našem Času. 

Priloge so: Razpis, časovnica besedilo razpisa in sestava komisije. 

           

5. točka dnevnega reda: Razno 

Gospod Hrastnik seznani prisotne člane sveta zavoda, da z jutrišnjim dnem zaključuje službovanje v MC Šmartno 
ob Paki. S tem mu preneha tudi funkcija v Svetu zavoda, saj je bil predstavnik zaposlenih. Na tem mestu ga bo po 
internem glasovanju nasledila Andreja Urnaut.  

Pove tudi, da zaradi selitve ne bo mogel več opravljati funkcije odgovornega urednika glasila ŠOP, da pa bo v 
skladu z dogovorom to funkcijo opravljal do zaključka številke, ki prihaja, saj je že zastavljena in dela ne more 
prekiniti na sredini, saj bi to bilo neodgovorno in neprimerno. Po zaključku bo podal odpoved Svetu zavoda, ki ga 
je tudi imenoval. 
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Gospod Pirnat se mu je zahvalil za vse opravljeno delo in korektno sodelovanje ter mu zaželel obilo sreče in 
uspeha na novi poti.  

Gospa Peršič se spomni obdobja, ko je svet dajal soglasje k njegovi zaposlitvi in pove, da je vesela, da je temu 
bilo tako. Se mu zahvali za sodelovanje in prijaznost in mu zaželi vse dobro. 

Gospa Polak se mu zahvali tudi v imenu društva za pomoč in tvorno sodelovanje in mu zaželi uspešno nadaljnjo 
pot. 

Tudi gospod Steblovnik se mu zahvali in mu želi vse dobro na novi življenjski poti. 

Gospa Peršič vpraša ali bo aktualna direktorica kandidirala. 

Direktorica pove, da bo. 

Gospod Pirnat pove, da je kontinuiteta dela zelo pomembna in da so sedaj dobro postavljeni programi dela. 

Direktorica pojasni, da bo prihodnje leto investicij, saj se bo končno pričela menjava oken in energetska sanacija 
v skladu s potrjenim načrtom. 

 

 

Predsednik je zaključil sejo ob 22:05 uri.   

 

 

 

 

 

 

Zapisala: Mirjam Povh                                                              Rajko Pirnat 

                                Predsednik Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 


